

AutoGrid® comsmart in a new Outfit



AutoGrid® comsmart gets a new look!

The new case offers decisive advantages regarding to the previous model. The revised packaging is very **robust**. This means that the contents, which consists of a laptop, AutoGrid® comsmart and all necessary cables, are well protected. The suitcase can be carried on flights easily. Either as a piece of luggage or as hand luggage due to its **compact dimensions**.

The **high-quality processing** and the **attractive design** of the case are very convincing. Thanks to the long telescopic stick, which can be easily pulled out if necessary, the case can be **transported convenient** by pulling it along.

The new AutoGrid® comsmart outfit is visually appealing, is processed in high-quality and offers a high level of comfort thanks to well thought-out functionality.

If you are interested in our products or if you have any questions, don't hesitate to contact our AutoGrid® sales team:

autogrid@vialux.de



AutoGrid® comsmart erhält ein neues Gewand!

Der neue Koffer bietet gegenüber dem bisherigen Modell entscheidende Vorteile. Zum einen ist die überarbeitete Verpackung sehr **robust**. Damit ist der Inhalt, welcher aus Laptop, AutoGrid® comsmart und allen benötigten Kabeln besteht, bestens geschützt. Problemlos kann der Koffer bei Flugreisen mitgeführt werden. Entweder als Gepäckstück oder als Handgepäck aufgrund seiner **kompakten Abmessungen**.

Die **hochwertige Verarbeitung** und das **attraktive Design** des Koffers sprechen für sich und dank der langen Teleskopstange, die bei Bedarf einfach herauszuziehen ist, kann der Koffer per Hinterherziehen ganz **bequem transportiert** werden.

Das neue Outfit von AutoGrid® comsmart ist optisch ansprechend, hochwertig verarbeitet und bietet hohen Komfort durch durchdachte Funktionalität.

Bei Fragen oder Interesse am Produkt melden Sie sich bei unserem AutoGrid® Vertriebsteam:

autogrid@vialux.de